
 
Vi i styrelsen vill hälsa nya medlemmar inflyttade under 2007 välkomna och till samtliga medlemmar 
vill vi lämna aktuell information. Vi bifogar kontaktuppgifter för Viksäters styrelse  – tveka inte att 
höra av Er till oss om Ni undrar över något, vill framföra synpunkter eller ha ytterligare information. 
 
 

 

PROTOKOLL ORDINARIE ÅRSSTÄMMA 23 april 2023 

 

1.Stämmans öppnande: 

Föreningens ordförande Leif Åberg hälsade alla välkomna och 

förklarade stämman öppnad. 

2. Val av mötesordförande och mötessekreterare: 

Till ordförande för mötet valdes Leif Åberg och till sekreterare valdes 

Tomas Sjögren. 

3. A) val av två justerare tillika rösträknare: 

    Valdes Lars Nässling och Elisabeth Borg 

    B) justerarna jämte ordföranden justerar protokollet. 

    C) upprättande och justering av röstlängd:  

Av 161 delägarfastigheter deltog 23 fastigheter, ingen var 

representerad via fullmakt. 

4. Fråga om mötets behöriga utlysande:  

    Stämman beslöt att kallelsen skett enligt stadgarna. 

5. Godkännande av dagordning med ev. övriga frågor: 

    Stämman godkände dagordningen med tillägg till övriga frågor. 

6. Årsredovisning avseende 2021 med anledning av momsregistrering, 

styrelsens verksamhetsberättelse samt kassaberättelse.              

MariAnne redogör för den momsplikt föreningen har och som uppkom 

efter årsstämman 2022. Verksamhetsberättelsen är oförändrad för 2021.  

Gicks igenom och godkänndes av stämman efter revisorns berättelse 

under punkt 7. 

 

 

Viksäters 

samfällighetsförening 



7. Revisorns berättelse för 2021:  

Föreningens revisor, Lena Gustavsson, läste upp revisionsberättelsen 

där det framgår att revisionen både behandlar att styrelsens arbete samt 

att dess förvaltning följer lagen om revision. Lena Gustavsson tillstyrker 

att årsmötet beviljar styrelsens ledamöter ansvarsfrihet för 

räkenskapsåret. 

8. Fråga om styrelsens ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2021.    

Stämman gav styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2021. 

9. Styrelsens verksamhetsberättelse för år 2022.                                

Gicks igenom och godkänndes av stämman. 

10. Styrelsens kassaberättelse för 2022.                                            

Gicks igenom och godkänndes av stämman efter revisorns berättelse 

under punkt 11. 

11. Revisorns berättelse för 2022.                                            

Föreningens externa revisor Lena Gustavsson läste upp 

revisionsberättelsen där det framgår att revisionen både gäller 

årsredovisningen samt styrelsen förvaltning för Viksäters 

samfällighetsförening för år 2022. Revisorerna tillstyrker att årsmötet 

beviljar styrelses ledamöter ansvarsfrihet för räkenskapsåret. 

12. Fråga om styrelsens ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2022. 

Stämman gav styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2022 

13. Motioner inkomna från medlemmar. 

Anna Nordström föreslår i motion att vi ska införskaffa eller bygga en 

större vädertålig låda till lekparken där man kan förvara leksaker, hinkar, 

innebandyklubbor mm, kanske det kunde finnas ett bouleset att låna 

också. Vidare föreslår hon att vi ska ha en sopkorg/tunna i lekparken för 

att förhindra nedskräpning när besökare i parken inte tagit med sig det 

skräp som blir kvar efter att man ätit sin medhavda matsäck.                 

Därför föreslås stämman besluta  

-att köpa in eller bygga en större vädertålig låda för leksaker och 

sportredskap mm.  

-att vi undersöker om en soptunna skulle kunna placeras i lekparken 

inklusive tömning. 



Stämman röstar på styrelsens förslag att vi köper eller bygger en större 

låda för leksaker och utrustning, dock köper föreningen inte in bollar 

hinkar eller övrig utrustning.                                                                                                                                                                          

När det gäller soptunna så beslutar stämman att det inte kommer att 

ställas dit någon soptunna, detta pga av kostnad för tömning och vem 

ska ta den till väg när tömning ska ske. Stämman tycker att det skräp 

som blir, tar man hem och lägger i den egna soptunnan.                                                                            

14. Framställning från styrelsen till årsmötet.                                 

1.Godkännande av markupplåtelseavtal för Telge som har förstärkt en 

mobilmast intill Gröngölingstigen 34.              

Stämman röstar på styrelsens förslag och godkänner detta.                                               

2. Framställan från styrelsen angående utbetalning av arvoden där man 

inte har gjort något arbete inom uppdraget man fick på årsstämman 

2021.    

Stämman beslutar att inget arvode ska utgå om man inte deltagit på de 

möten eller uppdrag som man ska ha deltag i. 

3. Bom vid badplatsens parkering.                                                             

Pga nedskräpning på badplats och parkering, dumpning av bilar, nattliga 

aktiviteter som pågår i bilar och att det eldas stockar och grenar med 

flera meter höga lågor vid grillen. Det är inte medlemmar i vår förening 

som gör detta utan folk som kommer utifrån som inte kan sköta sig. 

Därför föreslår styrelsen att en bom sätts upp till parkeringen. 

Stämman beslutar att bom ska sättas upp enligt styrelsens förslag. 

15. Ersättning till styrelse, revisorer, vattenansvarig och valberedning. 

  Avser                        Arvode 

 Ordförande   20.000 kr 

 Kassör    18.000 kr 

 Sekreterare   10.000 kr 

 Ledamot      5.000 kr 

 Ledamot       5.000 kr 

 Ledamot      5.000 kr 



 Suppleant     3.000 kr 

 Suppleant                    3.000 kr 

 Valberedning     3.000 kr 

 Valberedning               3.000 kr 

 Intern revisor               5.000 kr 

 Vattenansvarig           35.000 kr       

16. Styrelsens förslag till utgifts- och inkomststat (budgetförslag) samt 

fastställande av debiteringslängd (medlemsavgifter) 4.000 kr+moms och 

att faktura postas till medlemmarna. 

Stämman godkännde att medlemsavgifter skall inbetalas till 

samfällighetsföreningen Bankgiro 5950-7400 senast den 31 maj 2023. 

17. Val av styrelse och styrelseordförande. 

      Stämman sa ja till valberedningens förslag till styrelse. 

      Leif Åberg (omval 2 år)  

      Linda Färggren (omval 2 år) 

      Elisabeth Jansson Lau (nyval 2 år) 

      Tobias Lans Ekstrand (nyval 1 år) 

      Tomas Sjögren (kvarvarande 1 år) 

       Stefan Ekdahl  (kvarvarande 1 år) 

      Ordförande: 

      Stämman beslutade att välja Leif Åberg på 1 år. 

      Suppleanter: 

      Kalle Sundqvist (nyval 1år) 

      Hans Bedman (omval 2 år) 

18. Val av ordinarie revisorer. 

Stämman beslutade att Lena Gustavsson omvaldes som extern revisor 

på 1 år. Stämman beslutade också omval av intern revisor Åsa 

Söderberg  på 2 år. 



19. Val av valberedning 

Stämman beslutade omval av Peter Einarsson och Jonatan Knutas på 1 

år. 

20. Övriga frågor. 

- Takrännor på taken på brevlådestationer.                       

En försent inkommen motion som går in på övriga frågor istället är om 

det går att göra något åt taken vid brevlådor, när det regnar så får man 

avrinningen från taken på sig när man hämtar post. En hängränna där 

taket slutar och leder vattnet åt sidan skulle lösa problemet. 

Stämman ger styrelsen i uppdrag att titta över detta problem.  

-  Huset på badet.               

Vad ska vi ha huset till som finns på vår badplats, ska den rustas upp så 

att man kan ha möten i det, hyra ut för barnkals eller göra om det till en 

bastu där en bastuförening bygger om den till en bastu som nyttjas av 

bastuföreningens medlemmar. Tanken är då att en ev bastuförening 

själva för den kostnad som uppstår.                                                                     

Stämman beslutar att styrelsen fortsätter att utreda kostnader och vad 

huset ska användas till. 

- Bushållplatserna på Käggebodavägen vid Beckasinvägen-

Nötväckastigen. 

Frågan är om vi vill ta bort busshållsplatser för en säkrare trafikmiljö och 

hänvisa till Viksbergsskolan ca 100 därifrån.  

Stämman säger ja till att fortsätta utreda frågan tillsammans med 

samfälligheterna Viksberg, Beckasinvägen, Nötväckastigen och 

Lindängen. 

- Märkning av vägbulor på stickvägar.          

Fråga om vägbulor kan märkas ut bättre på våra stickvägar, styrelsen får 

i uppdrag av stämman att titta närmare på vad man kan göra för att 

märka ut dom bättre. Antingen med bättre färg på bulan eller stolpar på 

sidan av varje hinder.  

- Viltvårdare.                      

Vill man komma i kontakt med våra viltvårdare för att pålysa vildsvinens 

framfart på våra gräsmattor eller vid upptäckt av skadade djur.  



På föreningens hemsida finns telefonnr och mailadress till de viltvårdare 

som vi anlitar.     

-Döda träd på samfällighetens mark. 

Det finns ett antal döda träd pga av granbarkborrens framfart på 

samfällighetens mark, och som bör/ska tas ner, samfälligheten har 

ansökt om marklov och fått det beviljat av kommunens bygglovs-

avdelning att ta ner dessa. Observera att döda träd på egen tomt söker 

man själv för. 

Stämman ger styrelsen i uppdrag att se över hur många träd det handlar 

om och att dessa tas ner.        

21. Meddelande om tid o plats där stämmoprotokollet finns tillgängligt. 

Senast den 7maj 2023 så kommer det vara tillgängligt på baksidan av de 

2 anslagstavlorna vid brevlådestationerna. Det kommer också läggas ut 

på hemsidan efter det. 

22. Mötets avslutande. 

Stämman avslutades av sittande ordförande som tackade alla deltagare 

och alla som arbetat för föreningen under året.  

Ordförande Leif Åberg passade också på att tacka avgående kassören 

MariAnne Bahlenberg för sitt arbete hon gjort under många år i Viksäters 

styrelse. 

 

…………………………………  ………………………………… 

Ordförande Leif Åberg  Sekreterare Tomas Sjögren 

…………………………………  ………………………………… 

Justerare Lars Näsling  Justerare Elisabeth Borg 

 

 

 

 


